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Referat: møde i Helsepædagogisk Sammenslutnings 

Bestyrelse 

Onsdag d. 25.11.2020, 13.00 – 15.00 – over computer (Zoom -møde) 

Deltagere: Elke Bliese, Jakob Bønløkke og Lind Einarsdottir som også er 

referent. 

Afbud fra: Michael, Anne-Grethe og Malin. 

 

1. Gennemgå referatet fra sidst – evt. opsamling.  

Ingen bemærkninger til referatet. 

 

2. Beretninger: Hvad rører der sig i fællesskabet, Nye initiativer, 

Vanskeligheder mv. Alle landsdelene er repræsenteret og repræsentanterne 

er ansvarlige for at melde ind. – Kort! 

Der bliver ikke taget referat af dette punkt. 

 

3. Aflysninger/Udsatte arrangementer (overblik):  

 Fællesmøde omkring uddannelse 18. nov. Er udsat til efter jul 

(dato ukendt) 

 Allkunst/Kik – festival. –  

    Vides ikke andet end at den er udsat til 2022 

 Helsepædagogisk stævne,  

Skal først afholdes foråret 2022, hvem holder den? er det 

Marjatta? det skal afklares på næste møde. 

 Andet 

Helsepædagogisk generalforsamling og repræsentantskabsmødet, 

ønskes afholdt på Marjatta Bredeshave d. 8. marts fra kl. 10-15. 

Lind undersøger om det er muligt.  

Ideer til inspirationsoplæg: Lind præsenterer LA2, herunder 

koblinger til helsepædagogikken. 

Elke og Jakob overvejer inspirationsoplæg om neuropædagogik og 

de nederste sanser. 

 



 
 

4. Økonomi 

Kort gennemgang 

Pga. Michaels fravær, er det muligt at få svar.  

Jakobs har et spørgsmål der lyder; ”har vi ikke vi har 10.000 kr. til overs 

siden vi ikke skal betale Randi for hendes redaktionsarbejde på 

Steinerbladet. Vi drøfter det, men mener pengene der var beregnet til Randi 

ikke kom fra udviklingspuljen. Herefter drøfter vi om vi i stedet for at uddele 

penge fra udviklingspuljen efter først-til-mølle kunne vi have en deadline. 

Eksempelvis 15. juni, så de evt. ansøgere som søger tilskud til uddannelse 

kan have besked inden studiestart. 

 

5. Udgivelser mv. 

 Opdatering på Tidsskrift. Randi kontakter alle dem er bidrager med 

artikler.  

 Opdatering på Folder. Randi har en kontakt til Donarch i fht. Layout. Vi 

kender ikke status, men regner med at det er under layout arbejde, 

Jakob undersøger hvordan det står til og hvornår vi regner med at 

hæftet udkommer. 

 Andet 

 

6. Stævner, temadage, kurser. 

Må/kan vi gennemføre Generalforsamling mv. 8. marts 2021? 

Se punkt 3.  

Alternativt er det muligt at holde generalforsamlingen på Zoom uden 

inspirationsoplæg. 

 

 

7. PR og kommunikation: Malin har gjort Lind opmærksom at når man 

googler Helsepædagogisk sammenslutning så kommer der en forkert adresse 

op. Elke vil påtage sig at løse opgaven. 

 

 


